
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 12. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 861
Vil ministeren oplyse ved indhentning af oplysninger fra Københavns Byret om, hvor ofte 
straffesager må udskydes, fordi anklagemyndigheden ikke kan møde i straffesager, og 
hvad ministeren har tænkt sig at gøre for at få anklagemyndigheden til at prioritere de 
berammede sager, således at sagsbunkerne kan nedbringes? Ministeren bedes ligeledes 
kommentere på, at anklagemyndigheden tilsyneladende møder i færre sager end i 2023, 
jf. Debat: "Jeg troede ikke, det kunne blive værre i Københavns Byret, men jo.", Politiken, 
den 12. april 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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